

# FARMA PRO VÝKRM PRASAT

## FARM FOR FATTENING PIGS

### ФЕРМА ДЛЯ ОТКОРМА СВИНЕЙ

Velké Němčice

(okres / district / район - Břeclav)

investor/ инвестор: SPV Pelhřimov, a.s. (2016)



Rekonstrukce osmi hal pro výkrm prasat, celková kapacita 7 600 UM. Každá hala je určena pro týdenní zástav prasat. Ta jsou ustájena na betonovém celoroštu v kotcích z nerez-plastového hrazení. Ve všech halách je nový systém podtlakové ventilace Skov s přívodními klapkami v obvodových stěnách. Odtaž vzduchu zajišťují komíny do střechy s výkonnými a současně velmi úspornými ventilátory. Je použit systém mokrého krmení Skiold/sw Datamix do společných polymerbetonových koryt. Krmné směsi jsou skladovány v 10 sklolaminátových silech 15m<sup>3</sup>.



Reconstruction of eight houses for fattening pigs, a total capacity is 7 600 animals. Each house is designed for a week batch of pigs. The penning system is made of plastic planks and stainless steel posts, and the floor is made of concrete slats. There is the SKOV fully automatic ventilation system with air intake via wall inlets, and with outlet via chimneys, all equipped with extremely efficient LPC fans. All houses are connected to one central mix room with the Skiold/sw Datamix liquid feeding system, feed is transported into shared polymer concrete troughs. Feed components are stored in 10 fiberglass silos 15 m<sup>3</sup>.

Реконструкция 8 залов для откорма свиней, общий объем 7 600 голов. Каждый зал рассчитан на недельное содержание свиней. Животные содержатся на бетонных решетках в загонах с ограждениями из пластика и нержавеющей стали. Во всех залах установлена новая система вытяжной вентиляции SKOV спускными настенными клапанами. Отток отработанного воздуха происходит через шахты, расположенные на крыше, за счет работы мощных, но экономичных вытяжных вентиляторов. В залах установлена система жидкого кормления свиней Skiold/sw Datamix с использованием общих полимербетонных корыт. Хранение кормовых смесей обеспечивается за счет 10 бункеров из стеклопластика объемом 15 м<sup>3</sup>.

Více info / More Info / Подробнее:

**Tomáš Diart**

tdiart@farmtec.cz



STÁJE PRO PRASATA  
STABLE FOR PIGS  
СОДЕРЖАНИЕ СВИНЕЙ



**farmtec**®

[www.farmtec.cz](http://www.farmtec.cz)





ve stáji jsou instalována plynová topidla



klimapočítače (vlevo) a servomotor stěnových klapky



stěnové přívodní klapky



komín s odtahovým ventilátorem



jeden vydejní ventil pro dva kotce



jedna míchací nádrž obsluží pět hal, druhá tři haly



ve stáji jsou dvě řady po 10 kotech

